

報宫截止日期 Application Deadline

17 | 4 | 2020 (星期五 Fri)

Innovative Water, Innovative Showerhead Efficient Showerhead

EXELY XIII EXECUTE A COMPETITION Design Competition

作品遞交截止日期 Entry Submission Deadline

29 | 5 | 2020 (星期五 Fri)

獎頂 Prizes & Awards

中學及大專生組

Academic Section (Secondary and Tertiary Education)

金獎(1名) 獎座及HK\$10,000現金獎 A trophy and HK\$10,000 cash prize Gold Award (1 Place) 獎座及HK\$5,000現金獎 銀獎(1名) Silver Award (1 Place) A trophy and HK\$5,000 cash prize 獎座及HK\$3,000現金獎 銅獎(1名) A trophy and HK\$3,000 cash prize Bronze Award (1 Place) 證書及HK\$1,000現金獎 優異獎(5名) Certificate and HK\$1,000 cash prize Merit Award (5 Places)

金、銀、銅獎作品將由水務署製成立體模型,有機會於其後的作品展覽中展出,以表揚得獎者的卓越表現及推廣創新節水裝置設計。展覽結束後,有關立體模型將贈予得獎者作為獎勵。

Gold, Silver and Bronze awarded entries will be produced as prototypes by Water Supplies Department, and stand a chance of displaying in the product exhibitions to recognise winners' outstanding performance and promote innovative water saving devices. The prototypes will be given to winners upon the completion of exhibitions as reward and encouragement.

專業及企業組

Professional Section

金、銀、銅獎各一名,各得獎座及獎項標誌^{*}一個 A Gold a Silver and a Bronze Award Fach award presented with a trooby and winner logo?

- *標誌可刊載於得獎產品的所有相關事項,如產品包裝、宣傳物品及網站等
- * Winner logo can be published on all relevant items of the winning product, such as product packaging, promotional materials, and websites.

金獎作品將有機會成為水務署「全民慳水比賽」的獎品,以推廣節水之用。該比賽參賽對象為全港住戶。

Gold awarded product may be presented as the prize of "Water Saving Competition" to be or ganised by Water Supplies

Department for water conservation promotion, targeting all households in Hong Kong.

主辦機構 Organiser









info@showerheaddesign.hk

詳情及報名請瀏覽: For details and application, please visit:

Smart Shower

www.showerheaddesign.hk

2732 3107